
Jaarverslag activiteiten Het Venster Veenendaal 2023 
 

Van de bestuurstafel  jaarverslag 2023 
Vanaf de bestuurstafel bezien is het een druk jaar geweest. Tot aan de extra ALV op 14 december 

2022 functioneerde slechts een interim bestuur bestaande uit Wil Gouda en Martin Schuitemaker. 

Tijdens de ALV (14 december 2022) werd een nieuw bestuur gekozen bestaande uit Wim van Keulen 

als voorzitter en Herman de Rijk als algemeen bestuurslid. 

Boekhouding  

Door het aftreden van Wil Gouda als penningmeester/boekhouder is er in de daarop volgende 

maanden, met instemming van de ALV, hard gewerkt om de boekhoudkundige taken over te dragen 

aan een extern boekhoudkantoor, Boekjaar 5. Tijdens de ALV van 15 april 2023 werd Ingrid van Rhee 

benoemd tot penningmeester zonder bestuurlijke taken. 

Herzieningen  

Het bestuur is dit jaar voortvarend aan het werk gegaan om met name de randvoorwaarden bij te 

stellen en doet dat door veel zaken tegen het licht te houden. Er is bijvoorbeeld gewerkt aan een 

noodzakelijke 

 herziening van zowel de statuten als het huishoudelijk reglement.  

Deze zullen tijdens de najaars-ALV ter goedkeuring worden aangeboden. 

Hierna dienen deze nog te worden goedgekeurd door het hoofdbestuur 

Vrijzinnigen Nederland en bij een notaris te worden gepasseerd. 

Verhuur 

Het Venster wordt ook regelmatig verhuurd aan externe partijen en/of leden. Na kort 

marktonderzoek bleek het tijd te worden om onze verhuurvoorwaarden en tarieven aan te passen. 

Hierbij was de leidraad: gelijke monniken, gelijke kappen. Ook dit voorstel wordt ter goedkeuring aan 

de leden voorgelegd tijdens de najaars ALV 2023. 

Toekomst 

Het huidige bestuur ziet een goede toekomst voor Het Venster en wil deze zeker stellen met een 

sluitende begroting voor de komende jaren. Dit betekent dat er ook naar de inkomsten gekeken 

wordt. Niet alleen de (vaste) bijdrage van de leden/donateurs, maar ook naar de opbrengsten uit 

lezingen en andere activiteiten. 

Algemeen 

Het huidige bestuur bestaat uit 3 leden waarvan 1 lid geen bestuurlijke taken heeft. Aan 

enthousiasme en werklust ontbreekt het niet. Het blijft echter zeer wenselijk dat er versterking komt 

in het bestuur, mede gezien de ambitie om Het Venster klaar voor de toekomst te maken. 

Wim van Keulen, Ingrid van Rhee en Herman de Rijk 

 

Tuincommissie 
Naast de gebruikelijke werkzaamheden zoals het in bedwang houden van de Hedera, wieden en de 

dode bloemknoppen knippen was het dit jaar ook nodig om werkzaamheden te verrichten rond 

opkomende tegels in de tuin. Wietse heeft de opkomende tegels er uit gehaald en de wortels van de, 

op gemeentegrond staande, berkenboom eruit gesneden en verwijderd. Dankzij zijn werk is het veel 

gebruikte looppad naar de banken in de tuin weer veilig te gebruiken. 



Een paar weken geleden zijn er enkele bodembedekkende planten gekocht voor de hoek in de tuin 

met het vijvertje, dat je direct ziet bij het betreden van de tuin. De planten zijn in de buurt van 

Lunteren gekocht bij de biologische kwekerij Hessenhof. (www.hessenhof.nl) Ze lijken het naar de zin 

te hebben, ondanks het ongebruikelijke warme weer de laatste weken.  

Jocelyn Readett en Wietse de Vries 

 

Commissie Zondag 
De Commissie Zondag is verantwoordelijk voor de invulling van het jaarrooster van de zondagse 

bijeenkomsten. Leden waarderen dat er een divers programma is, waar mensen met uiteenlopende 

interesses zich in kunnen herkennen. Vooral de lezingen en voorstellingen trekken ook publiek van 

buiten de vereniging. 

Naast de startbijeenkomst en de regiobijeenkomst in  Bennekom waren er dit jaar dertien vieringen, 

geleid door voorgangers met wie Het Venster een band heeft opgebouwd: Hans le Grand, Monique 

van Zoest, Bert Cozijnsen, Froukje Pitstra en onze eigen Marieke de Vries. Opvallend is hoe zij steeds 

meer de vrijheid nemen om de viering op geheel eigen en creatieve wijze in te vullen. De ‘kerkelijke 

hoogtijdagen’ (Gedachtenisviering, Kerst, Pasen en Pinksteren) werden dit jaar geheel door leden 

ingevuld (Marieke de Vries en leden van de vroegere commissie Ontmoetingen). Op Goede Vrijdag 

was er ook een bijeenkomst, voorbereid door een grote groep leden.  

Steeds vaker organiseren we voorstellingen en muzikale bijeenkomsten met talentvolle mensen van 

buiten Het Venster. Zo waren er twee bijeenkomsten met mantra-zang, een Keltische viering met 

een live band en voorstellingen van Live Poets Society, Kirsten Benschop,  Anne van Delft en 

Jacqueline van der Zee. Ook bespraken we een film over het Tibetaans Dodenboek.  

Verder waren er acht lezingen door sprekers van buiten Het Venster, over o.a. Leven met gemis, de 

kerkelijke historie van Veenendaal, ‘Liberaal Christen zijn’, ‘Harry Potter en Jezus Christus’, 

Germaanse geneeskunde en ‘Leven en werk van Albert Schweitzer’.  

De Vrije Ruimtes op de zondagen werd twee keer ingevuld met een programma rond Het Venster 

zelf (o.a. ‘Het Venster en jij’ en ‘Een alternatieve toekomst voor Het Venster’) en drie keer met een 

ander programma voorbereid door leden (over ‘Escalatie van vrede‘,  ‘Kaïn’ en een 

nieuwjaarsbijeenkomst). In de overige negen Vrije Ruimtes ontstond de inhoud ter plekke met 

bijdragen van de aanwezigen. In de zomer van 2023 was er een serie van vrije ruimtes rond de zeven 

thema’s in Ramses Shaffy’s ‘Zing, vecht, huil, bid, lach, werk en bewonder’, die – zeker gezien de 

vakanties – zeer goed bezocht werden.  

Rinievan der Leer, Jos Somsen en Martin Schuitemaker 

 

Stichting Seniorenhuisvesting  
De Stichting Seniorenhuisvesting kende wat wisselingen in het bestuur. Jan Siepel legde na vele jaren 

de voorzittershamer neer, hij heeft veel voor de Stichting betekend. Het bestuur koos uit haar 

midden Nora Schep tot nieuwe voorzitter en heeft een nieuw algemeen bestuurslid geworven. Jos 

Somsen, die vanuit Het Venster deelneemt aan de Raad van Advies en Toezicht, heeft zich verdiept in 

de duurzaamheid van de beleggingen van de Stichting en concludeert dat de Stichting al veel doet op 

het gebied van Maatschappelijk Verantwoord Ondernemen en duurzaamheid. In Het Venster heeft 

het tijdschrift van de Stichting gelegen, dat zeer lezenswaard was. 

Jos Somsen 

 



Bloemencommissie 
De bloemencommissie bestond op 01-09-2022 uit Hannie, Jocelyn, Petra, Anke en Frowa. 

Met zijn vieren hebben we per toerbeurt op zondag de bloemen geregeld en Het Venster aangekleed 

voor de kerstperiode. Dit jaar konden we weer volop genieten van de kerstversieringen in Het 

Venster. Sinds de voorjaars-ALV 2023 beschikt de commissie over een eigen (contant) budget, 

waarmee we de bloemen kunnen betalen. Hannie beheert dit potje. 

Hannie Kämink, Jocelyn Readett, Petra Wubs, Anke van der Werf 

  

Kaartencommissie  
Net als vorig jaar hebben de leden en donateurs een kaart gekregen van Het Venster voor hun 

verjaardag. Dit is ook dit jaar verzorgd door Anke en Petra. Zij verzorgen beide om de maand de 

kaarten voor de jarigen. De 80-plussers krijgen naast de kaart ook nog een mooi boeketje bloemen 

op hun verjaardag. 

Anke van der Werf & Petra Wubs 

 

Ledenadministratie 
Op 1 september 2022 hadden we 41 leden en 8 donateurs. 

4 nieuwe leden hebben we mogen verwelkomen. 

1 donateur werd lid. 

1 lid is helaas overleden. 

2 leden hebben Het Venster verlaten voor een ander kerkgenootschap. 

Per 31 augustus 2023 hadden we 43 leden en 7 donateurs.  Een toename van 2 leden en een afname 

van 1 donateur. 

Petra Wubs 

 

Contactochtend 
Ondanks het vertrek van een aantal leden uit Het Venster, die ook de koffieochtend bezochten, blijft 

het aantal bezoekers vrij stabiel, doordat er  ook anderen komen aanschuiven aan tafel.   

Onze oudste leden komen trouw, binnen hun mogelijkheden. 

Helaas is in januari een van onze trouwste bezoeksters, Geri van Schieveen, op de leeftijd van 94 jaar 

overleden. Ze zat altijd dicht bij de kachel, omdat ze kouwelijk was. We genoten vaak van haar 

verhalen en haar rake opmerkingen. 

Het afgelopen jaar hebben we nog best veel activiteiten ‘buitenshuis’ gedaan. We kozen uitstapjes 

waar ook onze oudste leden aan konden deelnemen: 

Op 20 september 2022 brachten we een tweede bezoek aan de Vlindertuin bij De Passiflorahoeve in 

‘t Harde, net voor de wintersluiting. 

Begin December zijn we met het Vensteruitje meegegaan naar de Dickens Fair in Bennekom. 

Op 2 mei 2023 hebben we een busje gehuurd om samen een Tulpenroute in Flevoland te volgen in 

de hoop te kunnen genieten van de bollenvelden. Helaas viel dat tegen. 

Op 30 mei 2023 hebben we de Kasteeltuin van Hemmen bezocht met aansluitend een pannen-

koekenlunch in een nabij gelegen pannenkoekenboerderij. 

Voel je vooral welkom om eens binnen te stappen voor een kopje koffie/thee met wat lekkers. In de 

even weken zijn we aanwezig van 10:00 – 11:30 uur. 

Wil Gouda & Jocelyn Readett 



  

Vertrouwenscommissie  
Dit seizoen heeft de vertrouwenscommissie drie nieuwe leden gekregen (Jos, Hannie en Wil) en is 

daarmee voor het eerst sinds jaren compleet. De commissie heeft de verschillende stukjes ‘beleid’ 

die in de afgelopen jaren rond de taken van de vertrouwenscommissie zijn geformuleerd bij elkaar 

gelegd en bekijkt of dit voldoende handvatten biedt om haar werk te kunnen uitvoeren. 

Jos Somsen, Hannie Kämink en Wil Gouda 

 

Gebouwbeheer 
Wat betreft gebouwonderhoud en kosterstaken kunnen we ook dit jaar bijzonder kort zijn. De 

meeste tijd zit in de kosterstaken. We hebben wat reparaties uitgevoerd en wat kleine investeringen 

gedaan, maar groot onderhoud is momenteel niet nodig. We anticiperen op de waarschijnlijke  

verwijdering van de hoogspanningsmast in het voorjaar van 2025 en hebben onze zorgen en wensen 

daarover neergelegd bij de gemeente Veenendaal en Tennet. 

Tennet heeft toegezegd dat de aannemer tegen die tijd contact met ons zal opnemen en de 

gemeente wil het meenemen in het nieuwe bestemmingsplan voor de inrichting van Vijftien Morgen. 

Meest recent is de montage van een elektrisch/digitaal slot in de voordeur, waardoor het beheer van 

het gebouw makkelijker moet worden. 

Hans van der Leer en Jan van Donkelaar 

 

Boeken 
Op de laatste ALV is besloten om de ‘beelden’ van de commissie ‘boeken en beelden’ op te heffen. 

Dat betekent dat Hannie en Marieke de Dvd’s uit de kast gehaald hebben. De Dvd’s zijn geselecteerd 

en aan de verschillende eigenaren teruggegeven. De overige (vele) Dvd’s hebben in de huiskamer 

gelegen en konden meegenomen worden door de leden. Hans van der Leer heeft gevraagd om de 

resterende Dvd’s te mogen meenemen naar de Kringloop in Rhenen. Graag, dat is een prima 

bestemming! 

De boekenkast in de huiskamer is nu opnieuw ingericht. Zo ontstaat er meer ruimte voor boeken die 

op alfabetische volgorde staan. Aan de rechter- en linkerkant zijn er opbergdozen geplaatst waarin 

allerlei materiaal te vinden is. Het blijft mogelijk om nieuwe boeken aan te schaffen. We horen 

hiervoor ook graag suggesties van de leden en hopen dat de opnieuw ingerichte boekenkast blijft 

uitnodigen om de vele mooie en interessante boeken te lenen! De weggeefmand staat gevuld met 

boeken om mee te nemen. Boeken die je al heel lang in huis hebt en nooit meer gaat lezen, kunnen 

als aanvulling in de mand worden gedaan. 

Hannie Kämink en Marieke de Vries 

 

 

PR-commissie  
- Website en Vensternieuwsbrief 

In het najaar van 2022 gaf Rinie van der Leer aan om haar werkzaamheden binnen de PR-commissie 

te willen verminderen door te stoppen met het opstellen en versturen van de maandelijkse (externe) 

Venster-Nieuwsbrief. Omdat in de najaars-ALV niemand dit weer oppakte, is er vanaf 1 januari 2023 

geen nieuwsbrief meer verstuurd. De abonnees werden hier tijdig van op de hoogte gesteld. 

De informatie over de Vensteractiviteiten is natuurlijk altijd op de website te vinden. 



Binnen de PR-commissie is inmiddels gesproken om de Nieuwsbrief af en toe wel weer op te pakken 

– bijvoorbeeld wanneer er bijzondere activiteiten in een bepaalde periode plaatsvinden, met 

verwijzingen/links en reminders voor nadere informatie, speciaal voor de mensen van buiten Het 

Venster. Interne informatie voor leden/donateurs gaat altijd al via het secretariaat. 

- PR voor huurders van Het Venster 

Doordeweekse activiteiten die niet onder verantwoordelijkheid van Het Venster vallen, hebben een 

apart plekje gekregen op de website. Zo kunnen huurders toch wat ‘meeliften’ op onze PR. 

Ook staat op een A4-tje (in het folderkastje) vermeld op welke wijze huurders gebruik kunnen maken 

van de prikborden en het folderkastje. 

- Document: wat is PR en hoe gaan we daar op een goede manier mee om? 

De PR-commissie heeft een document opgesteld over diverse PR-uitingen in Het Venster: wat is PR 

en hoe gaan we daar op een goede manier mee om? (website, facebook intern en extern, 

prikborden, krant, etc). Dit document zal t.z.t. door het secretariaat aan de leden worden verstuurd. 

Rinie van der Leer en Jocelyn Readett 

 

Expositiecommissie 
Na de vlinder-/foto-expositie van Wietse de Vries waren er in Het Venster vanaf 18 december 2022 

aquarellen te zien van Frowa Schuitemaker en Rinie van der Leer, met als thema ‘Hemelse 

wintersferen’. 

Er was contact met Rachèl Harmsen om in het voorjaar foto’s van haar illustraties te exposeren, maar 

vanwege praktische en technische redenen ging dit niet door. Wellicht kan het op een later moment 

weer wel. Vanaf april exposeerde Jocelyn Readett met kleurrijke bloemenfoto’s. 

De houten lijsten van Het Venster geven mogelijkheid voor het exposeren van 10 foto’s of 

schilderijen op papier. Passepartouts zijn in 2 verschillende afmetingen beschikbaar: voor foto’s van 

30 x 40 cm of van 40 x 50 cm. 

Anja van Roekel en Rinie van der Leer 

 

Piano  
Geen bijzonderheden te melden. 

De piano wordt goed op stemming gehouden door Bart Boogaard, jaarlijks 1 à 2 keer. 

De pianist zorgt om de 3 à 4 weken voor het bijvullen van het waterreservoir van het klimaatsysteem 

van de piano. 

Wellicht ten overvloede: 

De piano mag niet verschoven worden i.v.m. de gevulde waterbak onderin! 

Rinie van der Leer 

 

 

Omzieners 
In augustus zijn wij, Wil, Els en Marieke weer eens rond de tafel gaan zitten.  We delen dan met 

elkaar welke contacten we hebben met de leden/donateurs van Het Venster. Veelal zijn dit korte 

contactmomenten, gewoon tijdens bijeenkomsten in Het Venster, maar ook een bezoekje, een 

telefoongesprek, Whatsappjes of een kaartje. En zo horen we ook van elkaar of er bijzonderheden 

zijn waar één van ons extra aandacht aan kan besteden. 



We willen nog eens onder jullie aandacht brengen dat het omzien naar elkaar iets is van alle leden. 

Zo ontstaat er een, vaak onzichtbaar, netwerkje van allerlei contacten dwars door de vereniging 

heen. Dat ervaren wij als heel prettig en waardevol. Vanzelfsprekend zijn wij altijd te benaderen voor 

een gesprek en is het fijn als jullie ons op de hoogte brengen van bijzondere situaties, denk aan 

ziekte, ziekenhuisopname, verdriet of anderszins. 

Marieke de Vries, Wil Gouda en Els van Duivenbode 


